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Panie Przewodniczący!

Wysoka Rado!

Przedkładam sprawozdanie nr 0057.7.2011 z prac Burmistrza Barlinka za okres od

dnia 15 czerwca 2011r. do dnia 23 sierpnia 2011r..

W tym czasie odbyło się 7 posiedzeń Burmistrza Barlinka z zespołem kierowniczym i

rozpatrzono następujące sprawy:

I.    W zakresie spraw finansowych:

1. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem OPS w Barlinku Barlinku zajęcie

stanowiska w sprawie umorzenia w całości lub części należności wraz z odsetkami,

względnie odroczenie terminu płatności z tytułu wypłaconych świadczeń
alimentacyjnych w wys. 4.800,00 zł. Burmistrz rozpatrzył pozytywnie przedmiotowy

wniosek, wyraził zgodę na odroczenie płatności na okres 6 miesięcy i rozłożenie na 20

rat.

2. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Jarząbki w sprawie zakupu

sprzętu AGD i kuchennego w kwocie 419,49 zł w ramach Funduszu Sołeckiego.

Burmistrz pozytywnie rozpatrzył wniosek, gdyż wnioskowane zadanie i kwota zostały

zaplanowane w Funduszu Sołeckim na 2011 rok.

3. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Moczkowo o dofinansowanie

organizacji festynu rodzinnego w kwocie 700,00 zł w ramach Funduszu Sołeckiego.

Burmistrz pozytywnie rozpatrzył wniosek, gdyż wnioskowane zadanie i kwota zostały

zaplanowane w Funduszu Sołeckim na 2011 rok.

4. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Żydowo o dofinansowanie

doposażenia świetlicy wiejskiej (sprzęt RTV,AGD) w kwocie 2.573,60 zł w ramach

Funduszu Sołeckiego. Burmistrz pozytywnie rozpatrzył wniosek, gdyż wnioskowane

zadanie i kwota zostały zaplanowane w Funduszu Sołeckim na 2011 rok.

5. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Krzynka o dofinansowanie

zakupu środków czystości i materiałów biurowych, gier do świetlicy wiejskiej w

kwocie 509,00 zł w ramach Funduszu Sołeckiego. Burmistrz pozytywnie rozpatrzył

wniosek, gdyż wnioskowane zadanie i kwota zostały zaplanowane w Funduszu

Sołeckim na 2011 rok.

6. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Krzynka o dofinansowanie

organizacji Festynu Rodzinnego w kwoce 500,00 zł w ramach Funduszu Sołeckiego.

Burmistrz pozytywnie rozpatrzył wniosek, gdyż wnioskowane zadanie i kwota zostały

zaplanowane w Funduszu Sołeckim na 2011 rok.

7. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem PG Nr 1 o umorzenie dla osoby

fizycznej kwoty zasiłku na zagospodarowanie otrzymanego w 2010 roku. Burmistrz

przekazał sprawę do ROS. W związku z brakiem uzasadnienia burmistrz rozpatrzył

sprawę negatywnie, aby móc się przychylić do wniosku o zwolnienie w całości z
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obowiązku zwrotu zasiłku na zagospodarowanie niezbędne jest wskazanie przesłanek

oraz ich uzasadnienie.

8. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem BKK SP 1 KF o dofinansowanie

wydania 2 kart QSL. Wydruk kart to 2x 160,00 zł za 1000 sztuk = 320,00 zł koszt

całkowity. Burmistrz na powyższy cel przeznaczył kwotę 100,00 zł.

9. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Dzikówko z prośbą o
wprowadzenie i zabezpieczenie środków finansowych w budżecie gminy na 2012 rok

kwoty 70.000,00 zł na wykonanie oświetlenia drogowego w m. Dzikówko.

Przedmiotowy wniosek zostanie rozpatrzony przy opracowywaniu budżetu na 2012

rok.

10. Burmistrz Barlinka zapoznał się z pismem Urzędu Skrbowego w Myśliborzu w

sprawie wystawiania tytułów wykonawczych obejmujących należności wynikające z

decyzji w przedmiocie zwrotu wypłaconych świadczeń alimentacyjnych. Powyższe

tytuły będą wystawiane w OPS natomiast podpisywane w Gminie Barlinek.

11. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem PKPS z prośbą o dofinansowanie

transportu żywności unijnej ze Szczecina do Barlinka. Burmistrz postanowił

rozpatrzyć przedmiotową sprawę w późniejszym terminie.

12. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Starostwa Powiatowego w Myśliborzu z

prośbą o wsparcie finansowe działalności bieżącej Powiatowego Inspektoratu Nadzoru

Budowlanego w Myśliborzu. Burmistrz polecił skierować projekt uchwały w sprawie

zmiany budżetu Gminy Barlinek na 2011 rok z prośbą o przyznanie środków

finansowych na realizację zadań w roku budżetowym 2011 dla Powiatowego

Inspektoratu Nadzoru Budowlanego.

13. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Mostkowo o dofinansowanie

wyjazdu nad morze w kwocie 1.000,00 zł w ramach Funduszu Sołeckiego. Burmistrz

pozytywnie rozpatrzył wniosek, gdyż wnioskowane zadanie i kwota zostały

zaplanowane w Funduszu Sołeckim na 2011 rok.

14. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Strąpie  o dofinansowanie

wyjazdu nad morze w kwocie 700,00 zł w ramach Funduszu Sołeckiego. Burmistrz

pozytywnie rozpatrzył wniosek, gdyż wnioskowane zadanie i kwota zostały

zaplanowane w Funduszu Sołeckim na 2011 rok.

15. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Dziedzice o dofinansowanie

organizacji festynu dla dzieci i młodzieży w kwocie 600,00 zł w ramach Funduszu

Sołeckiego. Burmistrz pozytywnie rozpatrzył wniosek, gdyż wnioskowane zadanie i

kwota zostały zaplanowane w Funduszu Sołeckim na 2011 rok.

16. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Dziedzice o dofinansowanie

zakupu żyłki, smaru, oleju do kosiarki do traw i żywopłotów w kwocie 240,00 zł w

ramach Funduszu Sołeckiego. Burmistrz pozytywnie rozpatrzył wniosek, gdyż
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wnioskowane zadanie i kwota zostały zaplanowane w Funduszu Sołeckim na 2011

rok.

17. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Moczkowo o dofinansowanie

odnowienia 2 placów zabaw w kwocie 800,00 zł w ramach Funduszu Sołeckiego.

Burmistrz pozytywnie rozpatrzył wniosek, gdyż wnioskowane zadanie i kwota zostały

zaplanowane w Funduszu Sołeckim na 2011 rok.

18. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Moczkowo o dofinansowanie

kosztów pomalowania świetlicy w kwocie 3000,00 zł w ramach Funduszu Sołeckiego.

Burmistrz pozytywnie rozpatrzył wniosek, gdyż wnioskowane zadanie i kwota zostały

zaplanowane w Funduszu Sołeckim na 2011 rok.

19. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Dzikowo o dofinansowanie

pokrycia kosztów wyjazdu nad morze w kwocie 1.200,00 zł w ramach Funduszu

Sołeckiego.  Burmistrz pozytywnie rozpatrzył wniosek, gdyż wnioskowane zadanie i

kwota zostały zaplanowane w Funduszu Sołeckim na 2011 rok.

20. Burmistrz Barlinka zaakceptował projekt uchwały w sprawie zmian do budżetu i

skierował go do Rady Miejskiej w Barlinku. Ponadto, po zapoznaniu się z ww.

zmianami w budżecie, Burmistrz postanowił kontynuować prace w zakresie budowy

nowych obiektów socjalnych przy boiskach sportowych w Płonnie, Strąpiu i Starej

Dziedzinie i w związku z tym polecił RI.I zorganizowanie spotkania z Prezesem PW-

K „Płonia” Sp. z o.o. w celu dokonania uzgodnień co do budowy przyłączy wodno-

kanalizacyjnych.

21. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Moczydło o dofinansowanie

organizacji festynu dla mieszkańców w kwocie 1.500,00 zł w ramach Funduszu

Sołeckiego. Burmistrz pozytywnie rozpatrzył wniosek, gdyż wnioskowane zadanie i

kwota zostały zaplanowane w Funduszu Sołeckim na 2011 rok.

II.    W zakresie spraw inwestycyjnych:

1. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawami dot. przebudowy stadionu miejskiego

wraz z zapleczem techniczno- socjalnym przy ul. Sportowej w Barlinku- Etap I.

Burmistrz wyraził zgodę na zmianę belki do skoku w dal z dębowej na belkę firmy

Polanik. Burmistrz wyraził zgodę na zamianę wszystkich siedzisk na foteliki z

wysokim oparciem. Koszt siedzisk wzrośnie z 39.856,00 zł netto do 47.000,00 zł.

2. Burmistrz Barlinka zapoznał się z projektem budowy parkingu miejskiego i drogi

oznaczonej symbolem 13.KD.G.W w rejonie ulicy 31 Stycznia i ul. Podwale.

Przedmiotowa dokumentacja zostanie uzgodniona po spełnieniu niżej wymienionych

warunków po wprowadzeniu do projektu elementów wcześniej uzgodnionych

pismami:

- RI-II-5544/34/10r z dnia 15.06.2010 r. i RI-II-5544/34/10r z dnia 02.07.2010 r.

- RI.IV.7023/15/07 z dnia 04.03.2011 r.
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oraz po wprowadzeniu do dokumentacji:

- projektu organizacji ruchu

- budowy oświetlenia

- barier ochronnych przy rampie

- dodatkowego zejścia dla pieszych z parkingu

- budowy chodnika na działce 806/5 i 167/84.

3. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze stanowiskiem NFŚiGW w sprawie odwołania od

wyniku kontroli postępowania o udzielenie zamówienia publicznego pn.

„Termomodernizacja Szkoły Podstawowej Nr1 w Barlinku”.

4. Burmistrz Barlinka zapoznał się z koncepcją oświetlenia wsi Dzikowo. Burmistrz

polecił w/w koncepcję skonsultować z Sołtysem Sołectwa Dzikowo celem wydania

opinii.

5. Burmistrz Barlinka zapoznał się z ofertami na Termomodernizację obiektów

użyteczności publicznej Powiatu Myśliborskiego. Termomodernizacja Szkoły

Podstawowej Nr 1 w Barlinku, obejmująca wymianę stolarki okiennej oraz wymianę
instalacji c.o. Wpłynęły 4 oferty. Burmistrz wybrał ofertę najkorzystniejszą firmy

Przedsiębiorstwo Budowlane „WARBUD” J.  Bednarek, Bednarek. Pelc S.C. ul.

Dąbrowszczaków 15a, 73-200 Choszczno za cenę 671.572,89 zł brutto.

6. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dotyczące terminu wykonania kosztorysów

dla zadania „Odbudowa i adaptacja budynku przy ul. Gorzowskiej 78 w Barlinku na

cele biblioteki publicznej”. Burmistrz polecił umówić spotkanie celem ustalenia

terminu wykonania dokumentacji niezbędnej do złożenia wniosku o dofinansowanie.

Podpisany zostanie aneks do umowy  wykonanie projektu, burmistrz polecił także
wystosować zaproszenie do przedłożenia oferty na wykonanie aranżacji wnętrz.

7. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą zakupu wiat przystankowych (Dzikówko,

ul. Szosa do Lipian). Burmistrz postanowił przeprowadzić wizje lokalną w terenie

celem określenia ilości przystanków  potrzebnych do zamontowania.

8. Burmistrz Barlinka zapoznał się z koncepcja zagospodarowania ul. Leśnej w Barlinku.

Burmistrz nie wniósł uwag do w/w koncepcji zagospodarowania.

9. Burmistrz Barlinka zapoznał się z ofertami na przygotowanie wniosków o

dofinansowanie projektów wraz z załącznikami do poddziałania 5.51. „Rewitalizacja

obszarów zdegradowanych” w ramach RPOWZ na lata 2007-2013 w ramach :

*remontu nawierzchni ulic, chodników, parkingów parkingów ciągów pieszych na

terenie starego miasta w Barlinku; zagospodarowania Parku w delcie kanału

Młynówki w Barlinku;

*przebudowy obiektu przy ul. Gorzowskiej w Barlinku na Bibliotekę Publiczną.
Wpłynęły 4 oferty. Burmistrz wybrał ofertę najkorzystniejszą firmy

Zachodniopomorska Grupa Doradcza ul. Chmielewskiego 22a Szczecin.

10. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. przebudowy stadionu miejskiego wraz

z zapleczem techniczno- socjalnym przy ul. Sportowej w Barlinku- Etap I. Burmistrz

wyraził zgodę na zamontowanie ogrodzeń niskich wokół bieżni. Wykonanie zostanie

w tym samym systemie co ogrodzenie wysokie.
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11. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą przebudowy strażnicy OSP na Gminne

Centrum Ratownictwa Na przetarg wpłynęło 6 ofert. Najniższa oferta to 1.305.092,12

zł. W przypadku, gdy ta oferta zostanie uznana za prawidłową łączny koszt zadania

wyniesie 1.366.115,34 zł. Ze względu na charakter zadania należało by przewidzieć
rezerwę w wysokości ok. 200.000 zł. Kwota zabezpieczona w budżecie to 1.200.000

zł. Burmistrz polecił złożyć wniosek do Skarbnika Barlinka o zabezpieczenie

dodatkowej kwoty 200.000,00 zł na w/w zadanie.

12. Burmistrz Barlinka powołał komisję przetargową na zadanie „Przebudowa dróg w

zakresie chodników na terenie miasta Barlinek”. Skład komisji: J. Zubyk, R. Wolniak,

K. Rogut –Szkudlarek,  W. Kościukiewicz.

13. Burmistrz Barlinka polecił RI.I. przygotować informację na temat realizowanych

inwestycji w roku 2011.

14. Burmistrz Barlinka zapoznał się z zapytaniami odnośnie projektu Biblioteki

Publicznej w Barlinku. Burmistrz ustalił :

-obszar objęty monitoringiem- monitorowany ma być teren na zewnątrz, w

szczególności oba wejścia oraz obszar pomieszczenia wewnątrz;

-instalacja alarmowa ma być ogólna dla całego budynku;

-dostęp do wybranych pomieszczeń nie musi być ograniczony

- budynek ma być chroniony przez system przeciwpożarowy

15. Burmistrz Barlinka zapoznał się z negatywną opinią Instytucji Zarządzającej RPO WZ

co do pobierania opłat za bilety na mecze odbywające się na obiekcie i jego wynajem

odnośnie projektu dot. „Przebudowy boiska piłkarskiego wraz z zapleczem

techniczno- socjalnym przy ul. Sportowej w Barlinku”.

16. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. zlecenia PGK aktualizacji kosztorysu

remontu połączonego z modernizacją szlaków Nordic Walking w związku z

planowanym na wrzesień br. złożeniem wniosku o przyznanie pomocy w ramach tzw.

„małych projektów” wdrażanych przez Stowarzyszenie Lider Pojezierza. Burmistrz

wyraził zgodę na powyższe z terminem wykonania zadania do dnia 15 sierpnia 2011r.

17. Burmistrz Barlinka zapoznał się ofertą na sprawdzenie awarii stanowiska

komputerowego w centrum monitoringu. Burmistrz odrzucił przedmiotowa ofertę,
polecił wystosować zaproszenie do składania ofert na serwis monitoringu.

18. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze stanowiskiem Enea Operator Sp. z o. o.

dotyczącego wybranej grupy taryfowej. Burmistrz polecił wystosować pismo do

Prezesa URE odnośnie ustawień zegara astronomicznego.

19. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. przygotowywanego wniosku o

dofinansowanie adaptacji budynku przy ul. Gorzowskiej na Bibliotekę Publiczną ze

środków RPO WZ 2007-2013. Burmistrz polecił zorganizować spotkanie dnia

05.07.2011r. z Dyrektorem BOK celem omówienia m. in. spraw :

- określenie podmiotu który będzie zarządzał powstałą infrastrukturą oraz ustalenie

warunków, na jakich nastąpi przekazanie infrastruktury

- ustalenie Harmonogramu realizacji inwestycji
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- opracowanie przez BOK informacji dotyczących przyszłego funkcjonowania obiektu

Biblioteki Publicznej

20. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dotyczącą przebudowy stadionu miejskiego

wraz z zapleczem techniczno- socjalnym przy ul. Sportowej w Barlinku- Etap I.

Sprawa dotyczy rozwiązania budowy drogi na boisko (łuk) przedstawionej przez

projektantów. Burmistrz polecił uzyskać informacje od projektantów czy można

wykonać w/w drogę zgodnie z projektem pierwotnym.

21. Burmistrz Barlinka zapoznał sie ze sprawą dot. określenia zakresu do przetargu na

przebudowę chodników na terenie miasta. Ustalony zakres przetargu na przebudowę
chodników zwiększa się o ulicę Sądową i ul. Szewską. Burmistrz ustalił także aby

wprowadzić zmiany w dokumentacji na przebudowę ul. Armii Krajowej, należy
wyodrębnić z kosztorysu teren dzierżawiony przez Bar Miś. Realizację ul. Armii

Krajowej ustala się na rok 2012. W związku z rozszerzeniem zakresu do przetargu,

należy dopytać oferentów na inspektora nadzoru na przebudowę chodników na terenie

miasta o ile zwiększą cenę wobec nowego zakresu.

22. Burmistrz Barlinka powołał komisję przetargowej do przetargu na „Przebudowę ul.

Różanej w Barlinku w zakresie nawierzchni asfaltowej, chodnika i utwardzenia

terenu”. Komisja w składzie : J. Zubyk, R. Wolniak, K. Rogut- Szkudlarek, W.

Kościukiewicz.

23. Burmistrz Barlinka zapoznał się z ofertami na inspektora nadzoru na zadanie pn.

„Odbudowa i adaptacja budynku przy ul. Gorzowskiej 78 w Barlinku na cele

biblioteki publicznej. Wpłynęły 3 oferty. Burmistrz wybrał ofertę firmy Projekty i

Nadzory Budowlane W. Krakowski ul. Boczna 4/3 Barlinek za cenę 30.750,00 zł

brutto.

24. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem SM „Piast” dotyczącego współpracy w

zakresie likwidacji 2 wysepek na ul. Stodolnej w Barlinku. SM Piast wnioskuje o

zlikwidowanie 2 wysepek na ul. Stodolnej i stworzenie dodatkowych miejsc

parkingowych. Ze względu na to, ze wysepki te częściowo leżą w naszym pasie

drogowym proponują podział kosztów w ilości 45% Gmina Barlinek. Ze względu na

dofinansowanie z „Narodowego programu przebudowy dróg lokalnych 2008-2011”

oraz koniecznością uzyskania niezbędnej akceptacji zmian nie ma możliwości zlecenia

przez Gminę Barlinek likwidacji powyższych wysepek firmie, która wykonuje roboty

budowlane. W związku z ujęciem likwidacji wysepek w projekcie oraz uzyskiwaniem

przez Spółdzielnie stosownych zezwoleń na realizację, zlecenia powinien dokonać
wnioskodawca.

25. Burmistrz Barlinka zapoznał się z opinią Sołectwa Rychnów odnośnie

„Zagospodarowania terenu we wsi Rychnów”. Rada Sołecka po zapoznaniu się z

koncepcją zagospodarowania wnosi o zakup i budowę chaty biesiadnej do 25 m² w

ramach Funduszu Sołeckiego. Wnioskuje także o budowę boiska do tenisa ziemnego

oraz doprojektowanie przyłącza energetycznego, ponadto umieszczenie przy chacie

postu utwardzonego do tańczenia. Burmistrz wyraził zgodę na realizację budowy

chaty biesiadnej w ramach Funduszu Sołeckiego. Burmistrz przekazuje sprawę do

RGM, osobą właściwą do pomocy ze strony UM w/m będzie RGM.IV.. Natomiast

budowa boiska do tenisa ziemnego oraz przyłącza energetycznego oraz podestu do
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tańczenia zostaną ujęte w dalszych pracach projektowych nad zagospodarowaniem

terenu we wsi Rychnów.

26. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wstępnym kosztorysem na odbudowę, adaptacje i

wyposażenie  budynku przy ul. Gorzowskiej 78 w Barlinku sporządzonego do

złożenia wniosku o dofinansowanie

27. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą określenia wstępnych założeń do

harmonogramu realizacji inwestycji pn „Adaptacja istniejącego obiektu przy ul.

Gorzowskiej 78 w Barlinku na bibliotekę publiczną”. Burmistrz ustalił, iż przetarg

odbędzie się w III kwartale 2012 roku, a realizacja zadania w latach  2013/2014.

28. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osoby prawnej dot. wykonania umowy

RI.IV.7023-23/08 z dnia 29.10.2008r. w sprawie budowy sieci wodociągowej i

kanalizacji sanitarnej grawitacyjnej i ciśnieniowej wraz z pompownią ścieków.

Wnioskodawca zwraca się z prośbą o warunkowy odbiór nie przebudowanego odcinka

kanalizacji sanitarnej DN 150 i włączenie do rozbudowanej sieci kanalizacji

sanitarnej.  W związku, iż przedmiotowa sieć przy ul. Wiśniowej nie jest gotowa do

odbioru a tym samym niema możliwości uzyskania pozwolenia na użytkowanie nie

ma możliwości przekazania odcinka w/w sieci kanalizacji sanitarnej Gminie.

29. Burmistrz Barlinka zapoznał się z ofertami na przetarg na przebudowę strażnicy OSP

na Gminne Centrum Ratownictwa. Wpłynęło 6 ofert. Burmistrz wybrał

najkorzystniejszą ofertę Przedsiębiorstwa Budowlano Montażowe MADEX W.

Borowski, ul. Pełczycaka 3a Barlinek za cenę 1.305.092,12 zł brutto.

30. Burmistrz Barlinka po sprawdzeniu oferty  Przedsiębiorstwa Robót Inżynieryjnych

PRInż Spółka z o.o. zostało wysłane wezwanie do uzupełnienia braków. Uzyskana

odpowiedź, w opinii Radcy Prawnego jest podstawą do zatrzymania wadium. Jednak

po ponownej analizie komisji przetargowej okazało się, że nie było podstaw do

żądania uzupełnienia i należało od razu odrzucić ofertę jako niezgodną z SIWZ.  W

związku z powyższym burmistrz polecił anulować pismo wzywające do uzupełnienia,

odrzucić ofertę i zwrócić wadium.

31. Burmistrz Barlinka zapoznał się z raportami przedstawionymi przez inżyniera

kontraktu i polecił wnieść uwagi.

32. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dotyczącą remontu boiska treningowego.

Ponieważ wystąpi konieczność naliczania odsetek należy uzgodnić jak oszacować
wartość zamówienia. Burmistrz Barlinka polecił Skarbnikowi Barlinka ustalić zapisy

do SIWZ dot. sposobu finansowania.

33. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą naprawy drogi przy ul. Kombatantów w

Barlinku. Gmina Barlinek otrzymała odszkodowanie z CONCORDIA za uszkodzenie.

Burmistrz wyraził zgodę na podjęcie działań mających na celu zlecenie z wolnej ręki

firmie STRABAG wykonanie naprawy.

34. Burmistrz Barlinka zapoznał się z aneksem do umowy Nr OFI/38/2011/SZC o

świadczenie usług ochrony imprezy plenerowej „Barlineckie Świętojanki- Dni
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Barlinka 2011”. Aneks wprowadza zmianę liczby godzin z 223 rb/godz na 232

rb/godz. Burmistrz wyraził zgodę  na powyższe.

35. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. projektu „Zagospodarowanie Parku w

delcie Młynówki”. Po zakończeniu realizacji projektu infrastrukturą zarządzał będzie

Urząd Miejski w Barlinku. W/w infrastruktura udostępniana będzie nieodpłatnie.

36. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. projektu „Remont nawierzchni ulic,

chodników, parkingów i ciągów pieszych na terenie starego miasta w Barlinku”. Po

zakończeniu realizacji projektu infrastrukturą zarządzał będzie Urząd Miejski w

Barlinku. W/w infrastruktura udostępniana będzie nieodpłatnie.

37. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. projektu „Przebudowa obiektu przy ul.

Gorzowskiej w Barlinku na Bibliotekę Publiczną”. Powyższa infrastruktura

przekazana zostanie do BOK w użyczenie, a jej udostępnianie będzie nieodpłatne.

38. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą poprawy bezpieczeństwa i płynności ruchu

drogowego na ul. Fabrycznej i Ogrodowej w Barlinku. W dniu 14 czerwca odbyła się
kontrola  powyższego zadania. Stwierdzono zgodność realizacji projektu z wnioskiem

o dofinansowanie, programem inwestycji, umową o dofinansowanie , Prawem

zamówień publicznych, zasadami wydatkowania środków publicznych i Prawem

budowlanym z następującymi uwagami:

Zadanie realizowane miało być w porozumieniu z 10 partnerami, z których dwóch nie

przekazało deklarowanej darowizny.

W ogłoszeniu o udzieleniu zamówienia znajdowała się nieprawidłowa szacunkowa

wartość zamówienia.

Brak książki drogi. Beneficjant wyjaśnił, że jest w trakcie realizacji zlecenia,

polegającego na założeniu ewidencji dróg gminnych wraz z przygotowaniem

odpowiednich książek dróg. Planowane zakończenie prac – koniec 2011 r.

Burmistrz zaakceptował wyniki kontroli.

39. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. przebudowy stadionu miejskiego wraz

z zapleczem techniczno-socjalnym przy ul. Sportowej w Barlinku- Etap I.

W celu poprawy bezpieczeństwa w rejonie plaży miejskiej wykonana zostanie  brama

wjazdowa w ogrodzeniu boiska (obok zaprojektowanej furtki) wraz z ok. 50 m
2

utwardzenia. Umożliwi to dojazd bezpośrednio na plażę  np. karetki lub pojazdów

technicznych. Powyższą zmianę postulował także dzierżawca plaży. Szacowany koszt

to ok. 10.000 zł (zamówienie uzupełniające).

W celu postulowanego przez MKS Pogoń zabezpieczenia strefy przejścia zawodników

i sędziów od budynku do bieżni wykonane zostaną dwie bramy, dwie furtki i odcinek

płotu stałego. Koszt wykonania, wg. oferty Wykonawcy to 15.000 zł netto

(zamówienie uzupełniające).

40. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Berlin Group Development w sprawie

przesunięcia terminu usunięcia usterek polegających na obniżeniu krawężników w

ciągu chodnika od strony ul. 31 Stycznia do czasu budowy parkingu przy ul. Łączącej

ul. 31 Stycznia i ul. Podwale.  Burmistrz wyraził zgodę na powyższe.

41. Burmistrz Barlinka zapoznał się z ofertami na  serwis i przeglądy okresowe dla

systemu monitoringu miejskiego w Barlinku. Wpłynęły 2 oferty. Burmistrz wybrał
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ofertę najkorzystniejszą firmy Anit S.C. ze Szczecina za cenę 1.230,00 zł za roczny

serwis, oraz 369,00 zł za awarie.

42. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. szerokości remontowanej jezdni przy

ul. Stodolnej. Burmistrz polecił zorganizować spotkanie z wykonawcą oraz

Inspektorem Nadzoru celem omówienia sprawy.

43. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wstępnym projektem wyposażenia biblioteki

publicznej w Barlinku.

44. Burmistrz Barlinka podjął Zarządzenie Nr 98/2011 w sprawie powołania i nadania

regulaminu pracy komisji przetargowej do przygotowania i przeprowadzenia

postępowania o udzielenie zamówienia pn. „Modernizacja boiska do piłki nożnej przy

ul. Strzeleckiej w Barlinku”.

Ponadto, Burmistrz Barlinka polecił, w formie zapytania o cenę, zebrać oferty dot.

wyboru inspektora nadzoru budowlanego.

45. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. przebudowy boiska miejskiego z

zapleczem techniczno-socjalnym przy ul. Sportowej w Barlinku – etap I i wyraził

zgodę na:

zmianę koloru boksów spikerskich z szarego na srebrny – aluminiowy,

wykonanie odwodnienia liniowego w obrębie trybun (zamówienie uzupełniające),

wykonanie zabezpieczenia drogi na łuku, zgodnie z propozycją projektantów.

46. Burmistrz Barlinka zaakceptował proponowaną zmianę dot. przebiegu trasy ścieżki

rowerowej nad Jeziorem Barlineckim ze względu na rosnące drzewa i polecił wystąpić
do projektanta o jak najszybsze przystąpienie do przygotowania zmiany pozwolenia

na budowę w ww. zakresie.

47. Burmistrz Barlinka zapoznał się z oceną techniczną dokumentacji na wykonanie

termomodernizacji Publicznego Gimnazjum Nr 1 w Barlinku Barlinku postanowił:

w przypadku projektu budowlanego na wykonanie stolarki okiennej i ocieplenie

budynku, wystąpić do projektanta o uzupełnienie dokumentacji i specyfikacji,

w przypadku projektu budowlanego na wykonanie wzmocnienia segmentu E,

postanowił wystąpić do projektanta o doprowadzenie dokumentacji do stanu zgodnego

z prawem budowlanym i poinformować o tym Dyrektora  Publicznego Gimnazjum Nr

1 w Barlinku.

48. Burmistrz Barlinka przyjął przedstawioną przez ENEA S.A. informację, dotyczącą
podwyższenia cen za energię elektryczną.

49. Burmistrz Barlinka wyraził zgodę na wykonanie przyłącza wodociągowego w drodze

wewnętrznej – nr dz. 127/2 w m. Łubianka.

50. Burmistrz Barlinka polecił RI zorganizować spotkanie z sołtysami, którego tematem

będzie inicjatywa w tworzeniu tzw. „wsi tematycznej” oraz współpraca w tym

zakresie organizacjami wiejskimi.
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III.       W zakresie spraw rozwoju gospodarczego:

1. Burmistrz Barlinka zapoznał się z protokołem z kontroli Zachodniopomorskiego

Wojewódzkiego Inspektora Nadzoru Geodezyjnego i Kartograficznego w Szczecinie

dot. wykonywania zadań z zakresu geodezji i kartografii w Urzędzie Miejskim w/m.

Burmistrz przyjął do wiadomości zalecenia pokontrolne i polecił kierownikom RG,

RI, RGM zastosowanie zaleceń pokontrolnych. Burmistrz polecił RO powiadomić
jednostkę kontrolującą o sposobie realizacji zaleceń.

2. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osoby fizycznej o nabycie

nieruchomości dz. nr 467 obr 2 Barlinek. Burmistrz wyraził zgodę na zbycie w/w

nieruchomości w drodze przetargu ustanego nieograniczonego.

3. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osób fizycznych o nabycie dz. nr 246/10

przy ul. Gorzowskiej w celu poprawienia zagospodarowania terenu. Burmistrz wyraził

zgodę na zbycie w/w terenu na rzecz wnioskodawcy.

4. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osoby fizycznej . Burmistrz polecił

wystąpić do wnioskodawcy o przedstawienie kompleksowego zagospodarowania w/w

działek wraz z ich dojazdem.

5. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osoby fizycznej z prośbą o przesunięcie

terminu wykonania prac remontowo- modernizacyjnych wynikających z umowy

oddania w dzierżawę RGM. IV.72243-47/08 z dnia 18 kwietnia 2008 r. Burmistrz

pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek z  terminem wykonania prac do 31

grudnia 2011 roku.

6. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Stowarzyszenia Przyjaciół Dziedzic w

sprawie udzielenia pomocy finansowej w zakresie zaleceń pokontrolnych

wynikających z przeprowadzonej kontroli obiektu budowlanego. Burmistrz ustalił, iż
koszty związane z wykonaniem zaleceń pokontrolnych ciążących na Gminie Barlinek

zostaną przeanalizowane i zabezpieczone w budżecie Gminy na 2012 rok. Natomiast

koszty związane z wykonaniem w/w zaleceń nałożonych na biorącego w użyczenie na

podstawie zawartych umów także zostaną zabezpieczone w budżecie Gminy na rok

2012 po uprzednim złożeniu wniosku w tej sprawie przez Stowarzyszenie.

7. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wynikami kontroli nieruchomości położnych przy

ul. Sportowej zgodnie z   §   4 ust.4 umowy dzierżawy z dnia 09.12.2008 r. znak:

RGM.IV.72243-103/08. W trakcie kontroli stwierdzono brak dokumentu

potwierdzającego kontrolę sanepidu i brak protokołu z przeglądu kominiarskiego.

Dzierżawca zobowiązał się do przedłożenia powyższych dokumentów w terminie do

20 czerwca 2011r. Burmistrz wyraził zgodę na powyższe.

Dzierżawca wnioskuje o rozwiązanie problemu dojazdu przeciwpożarowego i służb
komunalnych od strony  domków letniskowych poprzez zapewnienie drogi oraz

bramy dojazdowej. Burmistrz polecił RI przeanalizować kwestię wykonania w/w

dojazdu.

8. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem o ustalenie warunków zabudowy

polegającej na budowie czterech budynków mieszkalnych jednorodzinnych z

garażami wraz z niezbędna infrastrukturą techniczna i zagospodarowaniem terenu oraz
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budowa drogi wewnętrznej w Krzynce na dz. nr 323.  Burmistrz polecił rozważyć
ewentualną możliwość zwiększenia powierzchni zabudowy.

9. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem o sprzedaż części dz. nr 730/1 obr. 2

Barlinek. Burmistrz negatywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek. Na przedmiotowy

teren brak jest opracowanego planu zagospodarowania przestrzennego

10. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. dalszego postępowania w sprawie

zbycia działki nr 22/2 obr. Krzynka po drugim przetargu zakończonym wynikiem

negatywnym. Burmistrz polecił wstrzymać postępowanie.

11. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osób fizycznych o zmianę powierzchni

dzierżawy cz. dz. nr 380/2( ob.2 m. Barlinka) przy ul. Długiej z 156,00 m
2
 na 256,00

m
2
 z możliwością ogrodzenia przedmiotowej części nieruchomości w sposób

nietrwały. Burmistrz wyraził zgodę na powyższe poprzez aneksowanie umowy

dzierżawy.

12. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą ustanowienia służebności drogi koniecznej

na działce 777/30, 777/63, na rzecz nieruchomości będących własnością Gminy

Barlinek (dot. prognozowanych całkowitych kosztów utrzymania ww. nieruchomości

w bieżącym roku). Burmistrz polecił wystąpić do SM „Piast” o przedłożenie protokołu

uzgodnień.

13. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osoby fizycznej o  wykup

nieruchomości  zabudowanej nr 146 ( ob. Płonno). Obecnie przedmiotowa

nieruchomość jest wydzierżawiona osobie fizycznej i nie ma podstaw do jej

wypowiedzenia. Zgodnie z § 8 umowy dzierżawy w związku z powyższym burmistrz

rozpatrzył negatywnie w/w wniosek.

14. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osoby prawnej o wyrażenie zgody na

użyczenie dz. nr 280/12 ob.1 m. Barlinka na okres do 30 grudnia 2011 r. z

przeznaczeniem na okresowe składowanie ziemi z uwagi na realizację inwestycji  dot.

budowy obiektu handlowego na dz. nr 2119 ( ob.1 m. Barlinka). Wnioskodawca

zobowiązuje się do wyrównania przedmiotowej nieruchomości. Burmistrz postanowił

wydać zgodę na użyczenie w/w działki pod warunkiem:

-wpłacenia przez dzierżawcę kaucji zabezpieczającej;

-udostępnienia przedmiotu użyczenia przedsiębiorstwom przesyłowym w celu

wbudowania urządzeń przesyłowych

15. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem BTBS Sp. z o. o. o zmianę zarządzenia

nr 41/2011 Burmistrza Barlinka z dnia 31.03.2011 r. w sprawie ogłoszenia wykazu

nieruchomości, przeznaczonych do oddania w dzierżawę w drodze bezprzetargowej,

stanowiących własność Gminy Barlinek w zakresie zmiany stawki czynszowej i

przeznaczenia część nieruchomości gruntowej zabudowanej, oznaczonej w ewidencji

gruntów działką nr 625 o pow. 10,41 m
2 

położonej w obrębie 2 miasta Barlinka przy

ul. Strzeleckiej, stanowiącej własność Gminy Barlinek. Burmistrz wyraził zgodę na

powyższe. Burmistrz wydał zarządzenie zmieniające zarządzenie Nr 41/2011 z dnia

31.03.2011r. w przedmiotowej sprawie.
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16. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą ogłoszenia przetargu ustnego

nieograniczonego na dzierżawę nieruchomości oznaczonej w ewidencji gruntów

działką nr 568 o pow. 0,3471 ha, położonej w obrębie 1 m. Barlinka z przeznaczeniem

na prowadzenie działalności gospodarczej – ustawienie kontenerów transportowych.

Wysokość wadium ustala się na kwotę 1.000,00 zł, postąpienie – 100,00 zł. Burmistrz

wyraził zgodę na powyższe.

17. Burmistrz Barlinka wydał zarządzenie w sprawie wykazu nieruchomości

przeznaczonych do oddania w dzierżawę w drodze przetargowej, będącej w

użytkowaniu wieczystym Gminy Barlinek.

18. Burmistrz Barlinka wydał zarządzenie w sprawie wykazu nieruchomości

przeznaczonych do oddania w dzierżawę w drodze bezprzetargowej, będącej w

użytkowaniu wieczystym Gminy Barlinek.

19. Burmistrz Barlinka upoważnił RG.I. i RG.III. do uzyskania i składania podpisu

elektronicznego na potrzeby Centralnej Ewidencji Działalności Gospodarczej.

20. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą wykonania aktualizacji użytkowania

wieczystego nieruchomości położonych na terenie Gminy Barlinek. Koszt wykonania

operatów szacunkowych niezbędnych do aktualizacji dla 500 działek szacowany jest

na kwotę ok. 150.000,00 zł. Burmistrz postanowił przeanalizować zestawienia i

wybrać działki, które przyniosą największy dochód w wyniku aktualizacji.

21. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dotyczącą zwiększenia budżetu na

opracowanie projektów decyzji o warunkach zabudowy. Na rok 2011 na opracowanie

decyzji o warunkach zabudowy i zagospodarowania terenu wyznaczono w budżecie

kwotę w wysokości 40.000,00 zł ( deklarowano 70.000,00 zł). W pierwszym półroczu

2011r. wydano 82 decyzje o warunkach zabudowy i zagospodarowania terenu i 14

zmian decyzji o warunkach zabudowy i zagospodarowania terenu. Opracowanie

powyższych projektów wyniosło 30.036,60 zł. Z uwagi na to że w budżecie pozostało

mniej niż 10.000,00 zł, które starczy na opracowanie projektów decyzji na około 2

miesiące, burmistrz polecił złożyć wniosek do Skarbnika Barlinka o zabezpieczenie

dodatkowej kwoty 25.000,00 zł umożliwiającej opracowywania projektów decyzji do

końca 2011r.

22. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osoby fizycznej o ustanowienie

służebności na zbywanej przez Gminę działce nr 118/18 do dz. nr 118/3 stanowiącej

jej własność. Burmistrz rozpatrzył negatywnie powyższy wniosek.

23. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem o ustalenie warunków zabudowy na

budowę dwóch budynków mieszkalnych jednorodzinnych z garażami wraz z

niezbedna infrastrukturą techniczna i zagospodarowaniem terenu w Ożarze na działce

nr 220/21. W roku 2010 została wydana decyzja o warunkach zabudowy dla działki

220/17 obr. Ożar na dwa budynki mieszkalne. Następnie wpłynął wniosek o ustalenie

warunków zabudowy również na dwa budynki mieszkalne, ale usytuowane wgłębi

działki. Architekt sporządził projekt decyzji o warunkach zabudowy i ustalił

obowiązującą linię zabudowy jako kontynuacje istniejącej od budynku gospodarczego.

gospodarczego projektem nie zgadza się wnioskodawca uzasadniając tym, że
12.03.2010r. została podpisana umowa Nr RI.IV.7023-2/10 na realizację sieci
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wodociągowej na nieruchomości nr 163 „do ośmiu budynków mieszkalnych”.

Natomiast w treści umowy takiego zapisu nie ma, a sama umowa dotyczy tylko sieci

wodociągowej na nieruchomości nr 163. W związku z powyższym zasadne jest

podtrzymanie zapisów projektu decyzji i ustalenie warunków zabudowy wyznaczając
obowiązującą linię zabudowy w odległości ok. 10-12m od rogi powiatowej. Z uwagi

na nowe rozstrzygnięcia sądów administracyjnych i samorządowych kolegium

odwoławczych oraz na wydane już decyzje o warunkach zabudowy nie ma podstaw

do ustalenia nowej drugiej linii zabudowy.

24. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osoby prawnej z prośbą o
ustosunkowanie się do wystawienia na Rynku Miejskim areny wielosezonowej firmy

Empiro wraz z dobudówka do areny która służy jako toaleta dla klientów, personelu.

Burmistrz po analizie rozpatrzył negatywnie w/w wniosek.

25. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osoby fizycznej z prośbą o wydanie

zezwolenia na przechowywanie w okresie letnim drewna na działce nr 125/15

położonej przy ul. Odrzańskiej. Burmistrz polecił obciążyć wnioskodawcę za

bezumowne korzystanie z działki oraz wezwać do usunięcia składowanego opału i

uporządkowania terenu. Ponadto burmistrz polecił wystosować pismo do BTBS Sp. z

o. o. z zapytaniem o ewentualną możliwość zagospodarowania dz. nr 125/15 na rzecz

WM Odrzańska16.

26. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osób fizycznych o rozłożenie na 10 rat

rocznych  opłatę adiacencką w kwocie 5.484,20 zł ustaloną na podstawie decyzji nr

9/11. Burmistrz wyraził zgodę na rozłożenie w/w opłaty na 5 rat rocznych

27. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osób fizycznych o umorzenie

postępowania w sprawie ustalenia opłaty adiacenckiej z tytułu podziału nieruchomości

gruntowej dz. nr 460/24 obr 2 Barlinek. Wnioskodawca podnosi we wniosku rażące

naruszenia przepisów prawa materialnego oraz przepisów postępowania, które winny

skutkować jego umorzeniem. Burmistrz polecił Sekretarzowi Barlinka wydać
zalecenia dla doręczyciela UM w/m co do prawidłowości doręczania korespondencji

28. Burmistrz Barlinka zapoznał się z  wnioskiem Stowarzyszenia Rozwoju Wsi w

Mostkowie o wyrażenie zgody na dzierżawę pomieszczenia użytkowego znajdującego

się w budynku Szkoły Podstawowej w Mostkowie, które obecnie jest w trwałym

zarządzie Szkoły i wyraził zgodę na zawarcie umowy na czas nieoznaczony.

29. Burmistrz Barlinka poinformował osoby obecne na posiedzeniu o założeniach

projektu oraz podpisaniu listu intencyjnego w sprawie nowopowstałego produktu

turystycznego o zasięgu regionalnym pn. „Bałtyckiej Kolei Turystycznej”.

30. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. rozprawy z wniosku Gminy

Wyznaniowej Żydowskiej w Szczecinie o przeniesienie własności nieruchomości

położonej w Barlinku- cmentarz, będąca własnością gminy synagogalnej. Rozprawa

odbędzie się dnia 17 sierpnia 2011r. przed Komisją Regulacyjną  do Spraw Gmin

Wyznaniowych Żydowskich. Komisja Regulacyjna zarządzeniem z dnia 18 kwietnia

2005 roku zawiadomiła o wszczęciu postępowania regulacyjnego w przedmiocie

przeniesienia na rzecz Gminy Wyznaniowej Żydowskiej w Szczecinie własności

nieruchomości, na terenie której w dniu 30 stycznia 1933r. znajdował się cmentarz,
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będący własnością gminy synagogalnej. Komisja Regulacyjna tym samym

zarządzeniem wzywa Gminę do uzupełnienia wniosku o brakujące dokumenty w

terminie 3 miesięcy od daty doręczenia zarządzenia. Na podstawie dostarczonych

dokumentów Gminy Wyznaniowej niemożliwe jest wypowiedzenie się, Gmina

Barlinek poinformowała że wypowie się w sprawie po dostarczeniu przedmiotowych

załączników. Niestety do dnia dzisiejszego nie dostarczono dokumentów. Komisja

Regulacyjna przesłała do Związku i do Gminy w Szczecinie pismo z dnia 17.04.2011r.

z prośbą o niezwłoczne porozumienie się i o zajęcie stanowiska oraz złożenie

stosownych wyjaśnień w kwestii prawdopodobnej tożsamości złożonych wniosków.

31. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. rozprawy z wniosku Gminy

Wyznaniowej Żydowskiej w Szczecinie o przeniesienie własności nieruchomości na

terenie, której w dniu 30 stycznia 1933 r znajdowała się Synagoga, będąca własnością
gminy synagogalnej. Rozprawa odbędzie się dnia 17 sierpnia 2011r. przed Komisją
Regulacyjną do Spraw Gmin Wyznaniowych Żydowskich. Na podstawie

dostarczonego przez Komisję zarządzenia i ksera wniosku Gminy Wyznaniowej

niemożliwe jest stwierdzenie, o jaką konkretnie nieruchomość chodzi. Gmina Barlinek

zwróciła się do Komisji o dostarczenie danych lokalizujących nieruchomość, niestety

do dnia dzisiejszego nie dostarczono przedmiotowych danych.

W dniu 6 kwietnia odbyła się rozprawa przed Komisją zakończona wydaniem

postanowienia o odroczeniu rozprawy. Komisja Regulacyjna przesłała do Związku

Gmin i do Gminy w Szczecinie pismo z dnia 17.04.2011r. z prośbą o niezwłoczne

porozumienie się i o zajęcie stanowiska oraz  złożenie stosownych wyjaśnień w

kwestii prawdopodobnej tożsamości złożonych wniosków.

32. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. rozprawy na wniosek Związku Gmin

Wyznaniowych Żydowskich w RP o przeniesienie własności nieruchomości –dz. nr

114/13, 114/9 położ. przy ul. Górnej 11. Rozprawa odbędzie się dnia 17 sierpnia

2011r. przed Komisją Regulacyjną do Spraw Gmin Wyznaniowych Żydowskich. Na

dzień dzisiejszy nieruchomość nr 114/9 stanowi własność osób fizycznych, którzy

nabyli ją w drodze bezprzetargowej od Gminy Barlinek w 1995 r. Nieruchomość ozn.

nr dz. 114/13 stanowi własność osoby fizycznej w udziale 1594/1000 części, którą
nabyła od Gminy Barlinek w drodze bezprzetargowej w 1998 r i Gminy Barlinek w

udziale do 8406/10000 części, który jest związany z trzema wynajmowanymi na czas

nieoznaczony gminnymi lokalami mieszkalnymi.

W dniu 6 kwietnia 2011r. odbyła się rozprawa przed Komisja zakończona wydaniem

postanowienia o odroczeniu rozprawy oraz zobowiązaniu uczestników do

prowadzenia rozmów ugodowych i poinformowania  Komisji o ich wyniku w terminie

90 dni. Związek Gmin w tym okresie nie wystąpił z propozycja rozmów z Gminą.

33. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą  dot. rozprawy z wniosku Związku Gmin

Wyznaniowych Żydowskich RP o przeniesienie własności nieruchomości w części w

jakiej stanowi ona cmentarz żydowski znajdujący się na działce 241 obr. 2 Barlinek.

Rozprawa odbędzie się dnia 17 sierpnia 2011r. przed Komisją Regulacyjną do Spraw

Gmin Wyznaniowych Żydowskich. Gmina Barlinek zwróciła się z prośbą o

dostarczenie publikacji „Staedte-Atlas Ostrandeburg” Fritza R. Barrana

.przetłumaczonej na język polski ( załączonej do wniosku) co pozwoliłoby dokładniej

zapoznać się z tematem i udzielić dokładniejszej odpowiedzi. Do dnia dzisiejszego nie

dostarczono przetłumaczonej publikacji. Na cmentarzu prowadzona jest inwestycja w

uzgodnieniu z Gminą Żydowską oraz Wojewódzkim Konserwatorem Zabytków.
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W dniu 6 kwietnia 2011 roku odbyła się rozprawa przed Komisja zakończona

wydaniem postanowienia o odroczeniu rozprawy, oraz zobowiązaniu uczestników do

prowadzenia rozmów ugodowych i poinformowania Komisji o ich wyniku w terminie

90 dni. Związek nie wystąpił w tym okresie z propozycją rozmów z Gminą. Obecnie

przedmiotowy teren zagospodarowywany jest na cele turystyczne, jeżeli  Gmina

przejmie przedmiotowy teren ma przedstawić jego koncepcję zagospodarowania.

34. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem BTBS Sp. z o.o.  o wyrażenie zgody na

wydzierżawienie na czas nieoznaczony nieruchomości zabudowanych ozn. dz. nr

115/44 o pow. 21 m
2
, 115/50 o pow. 20,00 m

2
, 115/35 o pow. 19,00 m

2
, 115/55 o pow.

19,00 m
2
, położonych w obrębie Moczkowo przy ul. Myśliborskiej. Burmistrz wyraził

zgodę na powyższe, polecił skierować projekt uchwały do Rady Miejskiej w/m o

wyrażenie zgody na wydzierżawienie przedmiotowych nieruchomości w celu

zawarcia kolejnych umów dzierżaw na niniejsze nieruchomości pomiędzy stronami.

35. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osoby fizycznej o wyrażenie zgody na

dysponowanie terenem na działce nr 208/7 celem budowy garażu. Pomieszczenia

znajdujące się na przedmiotowej nieruchomości przeznaczone są do rozbiórki zgodnie

z projektem zagospodarowania terenu przy ul. Niepodległości w Barlinku wraz z

koncepcją zabudowy i podziału terenu Burmistrz negatywnie rozpatrzył

przedmiotowy wniosek, gdyż budowa garażu na przedmiotowej nieruchomości nie

jest zbieżna z opracowaną koncepcją zagospodarowania terenu przy ul.

Niepodległości w Barlinku wraz z koncepcją zabudowy i podziału terenu. Jednakże w

przypadku zainteresowania kupnem przedmiotowej działki, sprzedaż niniejszej

nieruchomości odbędzie się w drodze przetargowej. Burmistrz polecił na kolejny

zespół kierowniczy przygotować kompleksową informację dot. przedmiotowego

terenu.

36. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą podjęcia zarządzenia w sprawie wykazu

nieruchomości przeznaczonych do oddania w dzierżawę w drodze bezprzetargowej

nieruchomości stanowiących własność Gminy Barlinek na rzecz PGK Sp. z o. o. (

cmentarze komunalne). Burmistrz postanowił przeanalizować w/w temat w

późniejszym terminie przy udziale Prezesa PGK Sp. z o. o. oraz Skarbnika Barlinka.

IV.      W zakresie spraw gospodarki mieniem komunalnym i ochrony środowiska:

1. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem sołectwa Mostkowo w sprawie

utrzymania terenów zielonych w Sołectwie Mostkowo w ramach Funduszu Sołeckiego

na 2011 rok. Burmistrz pozytywnie rozpatrzył wniosek, gdyż wnioskowane zadanie i

kwota zostały zaplanowane w Funduszu Sołeckim na 2011 rok.

2. Burmistrz Barlinka zapoznał się z koncepcja zagospodarowania działki nr 30/2 obr.

Osina – teren przy świetlicy wiejskiej. Burmistrz zaakceptował przedmiotową
koncepcję.

3. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Mostkowo w sprawie pokrycia

kosztów naprawy kosiarki spalinowej w wysokości 182,90 zł . Burmistrz rozpatrzył

pozytywnie w/w wniosek.



16

4. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą przejęcia od ANR działki w miejscowości

Lutówko pod budowę remizy strażackiej. W związku z przedstawionym stanowiskiem

ANR , burmistrz polecił RG poinformować ANR iż w przypadku odstąpienia od

przekazania nieruchomości w m. Pustać, Strąpie, Lutówko, pokryje koszty poniesione

przez Gminę Barlinek przy przygotowaniu dokumentacji niezbędnej do przejęcia w/w

nieruchomości.  Burmistrz polecił RG rozważyć możliwość przejęcia przedmiotowych

nieruchomości na podstawie obowiązującego studium Gminy Barlinek.

5. Burmistrz Barlinka zapoznał się z ofertą na dowóz mieszkańców z miejscowości

Moczydło do Barlinka w okresie letnim ( lipiec- sierpień). Burmistrz wybrał ofertę
firmy PPHU T. Staszkiewicz ul. Stodolna 2g/63 Barlinek za kwotę 700,00 zł brutto.

6. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Urzędu Marszałkowskiego w Szczecinie

o wydanie opinii w sprawie planowanego wybilansowania złoża piasków kwarcowych

„Barlinek”. Burmistrz wyraził pozytywną opinię w sprawie wybilansowania złoża
w/w piasków.

7. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dofinansowania -zwrotu kosztów

związanych z utylizacją azbestu w Gminie Barlinek. W 2010r. opracowana została

inwentaryzacja wyrobów zawierających azbest obejmującą nieruchomości i obiekty na

których stwierdzono występowanie płyt cementowo- azbestowych- eternitu.

Jednocześnie opracowany został „Program usuwania wyrobów zawierających azbest

dla Miasta i Gminy Barlinek na lata 2011-2032”. Na tej podstawie istnieje możliwość
pozyskania środków na usunięcie i utylizację materiałów zawierających azbest. Do

osób, wg. posiadanej inwentaryzacji, które w swoich zasobach posiadają wyroby

zawierające zabezst – eternit, wysłane zostały indywidualne powiadomienia o

możliwości uzyskania wsparcia finansowego na zdjęcie i utylizacje azbestu- eternitu.

Do dnia dzisiejszego wpłynęły wnioski od 3 osób będących zainteresowanych

zdjęciem eternitu. Z przekazanych danych wynika, że szacowany koszt utylizacji tego

eternitu obejmowałaby kwotę ok. 11.000,00 zł Istnieje możliwość wystąpienia do

Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Szczecinie o

dofinansowanie do jego utylizacji, jednak minimalna kwota, na której pozyskanie

można wystąpić z wnioskiem wynosi 25.000,00 zł. Burmistrz ustalił, iż w/w wnioski

sfinansowane zostaną z budżetu Gminy Barlinek.

8. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawa wykonania przeglądów okresowych

zgodnie z prawem budowlanym dla obiektów budowlanych w m. Jarząbki, Żydowo,

Krzynka, Osina, Ratusz Miejski. Burmistrz polecił ustalić ze Skarbnikiem Barlinka

ewentualną możliwość zabezpieczenia środków finansowych na powyższe.

9. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Osina w sprawie zakupu 9 ton

piasku w celu wykonania podsypki pod płytki chodnikowe, koszt to kwota ok. 270,00

zł. Burmistrz rozpatrzył negatywnie przedmiotowy wniosek.

10. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą budowy ogrodzeń placów zabaw w m.

Moczydło i Laskówko w ramach Funduszu Sołeckiego. Burmistrz wyraził zgodę na

złożenie zamówienia na elementy ogrodzenia placu zabaw do m. Moczydło i

Laskówko.



17

11. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą budowy kładki w Parku Wiejskim w

Dzikowie. Po analizie burmistrz odstąpił od budowy w/w kładki.

12. Burmistrz Barlinka zapoznał się z pismem ZZMZiUW TO w Myśliborzu w sprawie

wydzielenia zbiornika wodnego znajdującego się na dz. nr 41/2 obr. Dzikowo i

przekazania go na rzecz Skarbu Państwa. Burmistrz polecił wystosować pismo do

Starostwa Powiatowego z prośbą o podjęcie działań mających na celu uregulowanie

stanu prawnego wód płynących na działce nr 41/2 obr. Dzikowi zgodnie ze stanem

faktycznym.

13. Burmistrz Barlinka wydał zarządzenie w sprawie podania do publicznej wiadomości

wykazu nieruchomości przeznaczonych do sprzedaży.

14. Burmistrz Barlinka wydał zarządzenie w sprawie sprzedaży nieruchomości – lokali

mieszkalnych – stanowiących przedmiot własności Gminy Barlinek na rzecz

najemców.

15. Burmistrz Barlinka zapoznał się z ofertami na zakup sprzętu RTV i AGD dla Sołectwa

Płonno i Żydowo w ramach Funduszu Sołeckiego. Wpłynęły 2 oferty. Burmistrz

wybrał ofertę najkorzystniejszą firmy Salon Neonet ul. Strzelecka Barlinek za cenę
2.954,00 zł brutto.

16. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem radnego Romualda Romaniuka

zgłoszonengo na IX sesji Rady Miejskiej w dniu 22 czerwca 2011 roku o opracowanie

koncepcji miejsca spotkań dla mieszkańców miejscowości Stara Dziedzina. Burmistrz

polecił zorganizować spotkanie z Sołtysem Sołectwa Stara Dziedzina celem

omówienia zakresu oraz harmonogramu realizacji stworzenia miejsca spotkań dla

mieszkańców Starej Dziedziny.

17. Burmistrz Barlinka zapoznał się z informacją  odnośnie przygotowania planów zadań
ochronnych dla obszarów Natura 2000. Biuro Urządzania Lasu i Geodezji Leśnej

Oddział w Gorzowie Wielkopolskim na zlecenie Regionalnej Dyrekcji Ochrony

Środowiska w Szczecinie przygotowuje plan zadań ochronnych dla obszarów Natura

2000. Obecnie trwają prace przy tworzeniu projektów Planu Zadań Ochrony (PZO)

dla obszarów Natura 2000 – PLH320006 „Dolina Płoni i Jezioro Miedwie”. Aktywny

udział w pracach nad projektami „PZO” daje możliwość realnego wpływania na

kształt powstającego dokumentu oraz na uniknięcie sytuacji konfliktowych

opóźniających przyjęcie dokumentu na etapie ostatecznych uzgodnień. Inspektor

RGM.VII. jest uczestnikiem prac i wchodzi w skład zespołu lokalnej współpracy.

Dnia 5 lipca 2011 w Urzędzie Gminy Stare Czarnowo odbyło się drugie spotkanie

Zespołu Lokalnej Współpracy, na którym omówione zostały przedmioty ochrony

objęte planem, gatunki ptaków i rodzaje siedlisk; identyfikowano miejsca ich

występowania. Plany zadań ochronnych dla obszarów Natura 2000 ustanawiane będą
w drodze zarządzenia Regionalnego Dyrektora Ochrony Środowiska, a ich ustalenia

mogą w sposób bezpośredni oddziaływać na : Organy administracji leśnej, organy

administracji samorządowej i terenowe organy administracji rządowej, właścicieli i

użytkowników gruntów rolnych, leśnych oraz wód oraz właścicieli nieruchomości, w

obrębie których występują przedmioty ochrony obszarów Natura 2000. Ustalenia

planów zadań ochronnych winny być transponowane do obowiązujących dokumentów
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planistycznych pozostających w kompetencjach organów władzy publicznej, np:

studiów uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gmin,

miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego, planów urządzenia lasu.

18. Burmistrz Barlinka wydał zarządzenie w sprawie podania do publicznej wiadomości

wykazu nieruchomości przeznaczonych do sprzedaży.

19. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem przedstawiciela WM nieruchomości ul.

Boczna nr 9 w sprawie dysponowania nieruchomością na cele rozbiórki budynku.

Budynek gospodarczy  objęty w/w wnioskiem zlokalizowany jest w części na

nieruchomości oznaczonej dz. nr 560/9 stanowiącej własność Wspólnoty oraz w

części na nieruchomości oznaczonej dz. nr 560/8 stanowiącej własność Gminy

Barlinek. Przedstawiciel WM wnioskuje o wyrażenie zgody na rozbiórkę budynku

gospodarczego, którego część posadowiona jest na nieruchomości stanowiącej

własność Gminy. Zgodnie z wydanymi decyzjami o warunkach zabudowy oraz treścią
protokółu uzgodnień w sprawie zbycia działki nr 560/8 na rzecz właścicieli lokali w/w

budynek został przeznaczony do rozbiórki. Zgodnie z oświadczeniem Administrującej

zasobem Gminy budynek gospodarczy został opróżniony przez dotychczasowych

użytkowników. Burmistrz wyraził zgodę na dysponowanie nieruchomością oznaczona

dz. nr 560/8 na cele związane z rozbiórka budynku gospodarczego posadowionego na

działkach nr 560/8, 560/9. Proces rozbiórki obiektu musi być wykonany zgodnie z

zasadami określonymi w ustawie o prawie budowlanym. Burmistrz upoważnił do

działania w imieniu Gminy Barlinek Pana Jerzego Białeckiego.

20. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze stanowiskiem BTBS Sp. z o.o. w Barlinku w

sprawie kosztów wznowienia przebiegu granicy nieruchomości położonych w

Barlinku przy ul. Tunelowej nr 17-18. Barlineckie TBS Sp. z o.o. wnioskowała o

okazanie granic między nieruchomościami –dz. nr 514/6 i 514/9 położ. w Barlinku.

Gmina Barlinek poinformowała iż właściciele gruntów sąsiadujących obowiązani są
do współdziałania przy rozgraniczeniu gruntów oraz przy utrzymywaniu stałych

znaków granicznych. Koszty rozgraniczenia oraz koszty urządzenia i utrzymywania

stałych znaków granicznych ponoszą po połowie. W związku z powyższym Gmina

zażądała wpłaty zaliczki w kwocie 250,00 zł na poczet kosztów zlecenia usługi

geodezyjnej. BTBS Sp. z o. o. poinformowała że współwłaściciele nieruchomości nie

wyrazili zgody na poniesienie części kosztów wznowienia granic w związku z

powyższym burmistrz odstąpił od procedury wznowienia granic.

21. Burmistrz Barlinka zapoznał się z propozycją Stowarzyszenia Młyn Papiernia na

zagospodarowanie potencjalnych środków finansowych na okablowanie linii

elektroenergetycznej średniego  napięcia na terenie Młyna Papierni. Starosta

Myśliborski decyzją z dnia 24.06.2011r. dla Enei Operatora Sp. z o. o. w Poznaniu

nałożył administracyjna karę pieniężną za usunięcie bez wymaganego zezwolenia 3

sztuk drzew – w kwocie 63.170,97 zł oraz za nieprawidłowe cięcie 8 sztuk drzew- w

kwocie 420.462,28 zł. Zapłata powinna być przekazana dla Gminy Barlinek. W/w

szkoda miała miejsce przy Młynie Papiernia. Stowarzyszenie Młyn Papiernia

proponuje wydatkowanie tych potencjalnych środków finansowych na skablowanie

linii elektroenergetycznej średniego napięcia na terenie Młyna Papierni. Do momentu

wpłynięcia przedmiotowej kwoty na konto Gminy Barlinek nie ma możliwości

dysponowania tymi środkami. Właściwym organem który podejmie decyzje na jaki

cel zostaną  przeznaczone w/w środki jest Rada Miejska w Barlinku, nie mniej jednak
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uzyskane pieniądze mogą zostać wydatkowane na zadania związane z ochroną
środowiska.

22. Burmistrz Barlinka na podstawie § 9 ust. 3 uchwały w sprawie zasad wynajmowania

lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Barlinek, na zasadzie

wzajemnego porozumienia stron, postanowił wyrazić zgodę na zawarcie umowy

najmu zajmowanego lokalu socjalnego na czas nieoznaczony, po uprzednim

wyłączeniu lokalu z zasobu lokali socjalnych i wydał zarządzenie w sprawie uchylenia

zarządzenia nr 38/2006 Burmistrza Miasta i Gminy w Barlinku z dnia 16 marca 2006

r. w sprawie wydzielenia lokali z części mieszkaniowego zasobu gminy z

przeznaczeniem na lokale socjalne.

23. Burmistrz Barlinka zapoznał się z ofertami na pełnienie funkcji Inspektora Nadzoru na

zadaniu inwestycyjnym – wykonanie remontu dwóch budynków mieszkalnych nr 5 i 6

w m. Laskówko. Wpłynęły 3 oferty. Burmistrz wybrał najkorzystniejszą ofertę W.

Cymbałow ul. Armii Polskiej 2b/9 74-320 Barlinek za stawkę procentową od wartości

brutto zadania 2%.

24. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą stworzenia miejsca spotkań dla

mieszkańców w miejscowości Stara Dziedzina- omówienie kosztów dokumentacji.

Burmistrz polecił wystąpić o promesy na dostawę mediów oraz warunki zabudowy i

na ich podstawie przygotować dokumentacje niezbędną do podjęcia procesu

inwestycyjnego zgodnie z prawem budowlanym.

25. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Zachodniopomorskiego Zarządu

Melioracji i Urządzeń Wodnych w Szczecinie o wprowadzenie zmian w ewidencji

gruntów dz. nr 47 oraz dz. nr 71 położonych w obrębie 1 Barlinek poprzez

wykreślenie wpisu o treści „ gospodarujący zasobem nieruchomości Marszałek

Województwa Zachodniopomorskiego”, oraz wprowadzenie zmian w ewidencji

gruntów poprzez wykreślenie wpisu o symbolu Wp odnoszącego się do

przedmiotowych działek. Burmistrz polecił wystosować wniosek do Starostwa

Powiatowego o przywrócenie właściwego stanu prawnego Kanału Barlineckiego.

26. Burmistrz Barlinka zapoznał się z ofertami dot. wyboru wykonawcy projektu

kolorystyki elewacji budynków w założeniu Pałacowym w Laskówku i postanowił

wybrać firmę: Usługi Projektowe Maciej Krasowski z Barlinka, opiewającą na kwotę
5000,00 zł brutto

27. Burmistrz Barlinka ustalił, iż wysokość nagród dożynkowych w roku 2011 pozostaje

taka sama jak w roku 2010.

28. Burmistrz Barlinka wydał zarządzenie w sprawie podania do publicznej wiadomości

wykazu nieruchomości przeznaczonych do sprzedaży.

29. Burmistrz Barlinka wydał zarządzenie w sprawie sprzedaży nieruchomości – lokali

mieszkalnych stanowiących przedmiot własności Gminy Barlinek na rzecz najemcy.

30. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osoby fizycznej z prośbą o pozwolenie

na przeprowadzenie wyceny mieszkania przez firmę B&W Biuro Obsługi Inwestycji

siedzibą w Gorzowie Wlkp.  przy ul. Przemysłowej 14-15. Prośba wnioskodawcy
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podyktowana jest czasem realizacji tej czynności. Wycena jest niezbędna do

planowanego wykupu lokalu mieszkalnego. Burmistrz negatywnie rozpatrzył w/w

wniosek, polecił zlecić wykonanie wyceny dla Rzeczoznawcy Gminnego.

V.    W zakresie spraw ogólnoorganizacyjnych:

1. Burmistrz Barlinka ustalił, że Inspektor RO.VIII. sporządza umowy, merytorycznie

sprawdza i opiniuje sprawozdania z realizacji zadań publicznych w ramach

otrzymanych dotacji w drodze konkursu przez organizacje pozarządowe. Referat

Finansowy sprawdza powyższe sprawozdania tylko pod względem finansowym.

2. Burmistrz Barlinka postanowił  wprowadzić zmiany organizacyjne w Urzędzie

Miejskim w/m. Od stycznia 2012 roku powstanie samodzielna komórka zajmująca się
zamówieniami publicznymi.

VI.     W zakresie spraw oświaty i  sportu:

1. Burmistrz Barlinka wyraził zgodę na udział w II Turnieju Orlika o Puchar Premiera

Donalda Tuska.

2. Burmistrz Barlinka powołał komisje przetargową na  rozstrzygnięcie ofert dot.

wyceny pojazdów przeznaczonych do sprzedaży. Komisja w składzie : Z. Kik-

przewodniczący, K. Kudrewicz- sekretarz, J. Łuba – członek.

3. Burmistrz Barlinka wydał zarządzenie w sprawie sprzedaży mienia komunalnego.

4. Burmistrz Barlinka wyraził zgodę na powiększenie składu komisji przetargowej na

dowozy szkolne 2011-2014 o jednego członka – L. Plenzner. Skład komisji : Z. Kik,

K. Kudrewicz, Cz. Kowalczyk, L. Plenzner.

5. Burmistrz Barlinka zapoznał się z inf. odnośnie przetargu na sprzedaż autobusów. Na

ogłoszony przetarg na sprzedaż mienia komunalnego nie wpłynęła żadna oferta.

Burmistrz polecił ogłosić 2 przetarg. Burmistrz wydał zarządzenie w sprawie

sprzedaży mienia komunalnego.

6. Burmistrz Barlinka wręczył akt powierzenia stanowiska dyrektora  PG Nr 1 w

Barlinku p. Zbigniewowi Lewandowskiemu.

7. Burmistrz Barlinka zapoznał się z projektem uchwały w sprawie ustalenia odpłatności

za świadczenia przedszkoli publicznych wykraczające poza podstawę programową
wychowania przedszkolnego lub oddziału żłobka w Gminie Barlinek. Burmistrz

zaopiniował pozytywnie powyższy projekt i polecił przedłożyć do Rady Miejskiej

w/m.

8. Burmistrz Barlinka zapoznał się z kosztami utrzymania kuchni i sporządzania

posiłków w PG Nr 1 w Barlinku. Burmistrz polecił PG Nr 1 przedstawić informacje w

jaki sposób zostaną uzyskane tak duże oszczędności związane z dalszym utrzymaniem
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kuchni w PG Nr 1. Burmistrz polecił zorganizować spotkanie z obecnym i przyszłym

dyrektorem PG Nr 1 w Barlinku celem omówienia likwidacji kuchni w PG Nr 1.

9. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot.  rozstrzygnięcia 2 przetargu na

sprzedaż pojazdów służących do przewozu dzieci do szkół. Ze względu na brak ofert

burmistrz polecił zaprosić do składania ofert  na zakup w/w pojazdów

VII.  W zakresie spraw OPS :

1. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Firmy Przedsiębiorstwo Wielobranżowe

H.S. Zwiech S.C. ul. Strzelecka 29, Barlinek z prośbą o wyrażenie zgody na

wykonanie remontu sali polegającego na odnowieniu ścian, sufitów oraz wykonanie

ocieplenia dachu od wewnątrz sali. Według kosztorysu koszt zakupu materiałów to

kwota 2.500,00 zł. Wnioskodawca zwraca się z prośbą o zrekompensowanie tej kwoty

w opłatach czynszu. Koszt robocizny zostanie pokryty ze środków własnych

wnioskodawcy. Burmistrz wyraził zgodę na powyższe.

2. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą przekazania urządzeń FITNESS w

administrowanie dla PGK Sp. z o.o. Burmistrz polecił RGM.IV. rozeznać sprawę
odnośnie przekazania w/w urządzeń.

3. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dotyczącą zwolnienia sali w Ośrodku

Pomocy Społecznej zajmowanej przez Stowarzyszenie Diabetyków i Związek

Niewidomych. Burmistrz polecił zorganizować spotkanie z Dyrektorem BOK celem

uzgodnienia udostępnienia sal w siedzibie Europejskiego Centrum Spotkań.

VIII.   W zakresie spraw OC :

1. Przeprowadzone zostało szkolenie obronne dla kadry kierowniczej  Urzędu

Miejskiego w Barlinku.
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W okresie od dnia 15 czerwca 2011r. do dnia 23 sierpnia 2011r. Burmistrz Barlinka wydał

następujące zarządzenia :

Lp. Nr

Zarządzenia

W sprawie Data Uwagi

1. 74/2011 Podania do publicznej wiadomości wykazu

nieruchomości przeznaczonych do

sprzedaży.

13.06.2011 RG.IV.

2. 75/2011 Udzielenia poręczenia kredytu w rachunku

bieżącym zaciągniętego przez Barlinecki

Ośrodek Kultury.

14.06.2011 RF.I.

3. 76/2011 Sprzedaży mienia komunalnego. 16.06.2011 ROS.I.

4. 77/2011 Planów finansowych jednostek

budżetowych Gminy Barlinek na 2011 rok.

24.06.2011 RF.I.

5. 78/2011 Zmiany budżetu Gminy Barlinek na 2011

rok.

24.06.2011 RF.I.

6. 79/2011 Planów finansowych jednostek

budżetowych Gminy Barlinek na 2011 rok.

27.06.2011 RF.I.

7. 80/2011 Podania do publicznej wiadomości wykazu

nieruchomości przeznaczonych do

sprzedaży.

30.06.2011 RGM.II

8. 81/2011 Sprzedaży nieruchomości- lokali

mieszkalnych – stanowiących przedmiot

własności Gminy Barlinek, w drodze

bezprzetargowej, na rzecz najemcy.

30.06.2011 RGM.II.

9. 82/2011 Zmieniające zarządzenie Nr 41/2011

Burmistrz Barlinka z dnia 31 marca 2011 r.

w sprawie ogłoszenia wykazu

nieruchomości, przeznaczonych do oddania

w dzierżawę w drodze bezprzetargowej,

stanowiących własność Gminy Barlinek.

30.06.2011 RG.VI.

10. 83/2011 Ogłoszenia wykazu nieruchomości,

przeznaczonej do oddania w dzierżawę w

drodze przetargu ustnego nieograniczonego,

będącej w użytkowaniu wieczystym Gminy

Barlinek.

30.06.2011 RG.VI.

11. 84/2011 Ogłoszenia wykazu nieruchomości,

przeznaczonej do oddania w dzierżawę w

drodze bezprzetargowej, będącej w

użytkowaniu wieczystym Gminy Barlinek.

30.06.2011 RG.VI.

12. 85/2011 Sprzedaży mienia komunalnego. 30.06.2011 ROS.I.

13. 86/2011 Zmiany budżetu Gminy Barlinek na 2011

rok.

30.06.2011 RF.I.

14. 87/2011 Powołania Komisji Egzaminacyjnej do

spraw nadawania stopnia awansu

zawodowego nauczyciela mianowanego i

przeprowadzania postępowania

egzaminacyjnego.

06.07.2011 ROS.I.
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15. 88/2011 Planów finansowych jednostek

budżetowych Gminy Barlinek na 2011 rok.

30.06.2011 RF.I.

16. 89/2011 Powołania Komisji Egzaminacyjnej do

spraw nadawania stopnia awansu

zawodowego nauczyciela mianowanego i

przeprowadzenia postępowania

egzaminacyjnego.

07.07.2011 ROS.I.

17. 90/2011 Powołania Komisji Egzaminacyjnej do

spraw nadawania stopnia awansu

zawodowego nauczyciela mianowanego i

przeprowadzenia postępowania

egzaminacyjnego.

07.07.2011 ROS.I.

18. 91/2011 Powołania Komisji Egzaminacyjnej do

spraw nadawania stopnia awansu

zawodowego nauczyciela mianowanego i

przeprowadzania postępowania

egzaminacyjnego.

07.07.2011 ROS.I.

19. 92/2011 Zmiany budżetu Gminy Barlinek na 2011

rok

07.07.2011 RF.I.

20. 93/2011 Planów finansowych jednostek

budżetowych Gminy Barlinek na 2011 rok.

07.07.2011 RF.I.

21. 94/2011 Powołania składu osobowego Gminnej

Komisji Rozwiązywania Problemów

Alkoholowych.

14.07.2011 RO.I

22. 95/2011 Podania do publicznej wiadomości wykazu

nieruchomości przeznaczonych do

sprzedaży.

15.07.2011 RGM.II.

23. 96/2011 Ustalenia jednolitego okresu użytkowania

wieczystego nieruchomości położonej w

Barlinku przy ul. Bocznej 7.

15.07.2011 RG.IV.

24. 97/2011 Uchylenia Zarządzenia Nr 38/2006

Burmistrza Miasta i Gminy w Barlinku z

dnia 16 marca 2006 r. w sprawie

wydzielenia lokali z części mieszkaniowego

zasobu gminy z przeznaczeniem na lokale

socjalne.

15.07.2011 RGM.III

25. 98/2011 Powołania i nadania regulaminu pracy

komisji przetargowej do przygotowania i

przeprowadzenia postępowania o udzielenie

zamówienia pn. „Modernizacja boiska do

piłki nożnej przy ul. Strzeleckiej w

Barlinku”

22.07.2011 RI.III

26. 99/2011 Zmiany budżetu Gminy Barlinek na 2011

rok.

31.07.2011 RF.I.

27. 100/2011 Planów finansowych jednostek

budżetowych Gminy Barlinek na 2011 rok.

31.07.2011 RF.I.

28. 101/2011 Wyznaczenia przewodniczącego oraz

członków komisji przetargowej na zbycie

nieruchomości stanowiącej własność
Gminy Barlinek.

28.07.2011 RG.IV.
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29. 102/2011 Podania do publicznej wiadomości wykazu

nieruchomości przeznaczonych do

sprzedaży.

28.07.2011 RGM.II.

30. 103/2011 Sprzedaży nieruchomości – lokali

mieszkalnych – stanowiących przedmiot

własności Gminy Barlinek, w drodze

bezprzetargowej, na rzecz najemcy.

28.07.2011 RGM.II.

31. 104/2011 Zmiany budżetu Gminy Barlinek. 12.08.2011 RF.I.

32. 105/2011 Planów finansowych jednostek

budżetowych Gminy Barlinek na 2011 rok.

12.08.2011 RF.I.

33. 106/2011 Powołania komisji przetargowej. 12.08.2011 RGM.III.



25

Rozszerzenie sprawozdania z pracy Burmistrza Barlinka

w okresie międzysesyjnym.

     W okresie międzysesyjnym uczestniczono w spotkaniach, na których

podjęto wiele tematów dot. funkcjonowania Gminy Barlinek. Odbyły się
następujące spotkania:

1. Odbyło się spotkanie z Rada Nadzorczą i Prezesem  BTBS Sp. z o. o.  w

sprawie omówienia możliwości budowy 80 mieszkań na Górnym Tarasie.

2. Spotkano się z Radą Pedagogiczną Szkoły Podstawowej Nr 1 w sprawie

wydania opinii dotyczącej powołania dyrektora szkoły.

3. Uczestniczono w konferencji z inwestorami duńskimi zorganizowanej przez

Marszałka Województwa.

4. Spotkano się z właścicielem przedszkola prywatnego przy ul. Stodolnej w

sprawie jego uruchomienia od nowego roku szkolnego.

5. Spotkano się z Prezesem Spółki EKOMYŚŁ z miejscowości Dalsze w sprawie

uruchomienia w Barlinku bazy przeładunkowej.

6. Uczestniczono w Obchodach 20- lecia powołania Regionalnego Zarządu

Gospodarki Wodnej.

7. W Szczecinie odbyło się Forum Samorządowe poświecone m. in. nowej

perspektywie finansowej Unii Europejskiej od 2014 roku.

8. Odbyło się wiele  spotkań z Rada Nadzorczą, Zarządem oraz potencjalnymi

inwestorami w sprawie budowy nowej bazy PGK Sp. z o.o. w Barlinku oraz

zagospodarowania nieruchomości przy ul. Szpitalnej.

9. W dniach 24-26 czerwca odbyły się Dni Barlinka i trójstronne spotkanie

partnerskie Barlinek- Eksjo- Schneverdingen. W spotkaniu uczestniczył

również burmistrz i przedstawiciele Gminy Prenzlau. Gminie przekazana

została flaga Rady Europy.

10. W dniach 27.06.- 03.07.2011r. zespół „Uśmiechy” oraz delegacja gminna

uczestniczyła w spotkaniu partnerskim w Courrieres we Francji.

11. Spotkano się z przedstawicielem firmy Multimedia oraz lokalnymi

przedsiębiorcami z branży przesyłu sygnału internetowego. Spotkanie

dotyczyło potrzeb w zakresie dostępu do Internetu dla mieszkańców Gminy

Barlinek.

12. Odbyło się spotkanie w sprawie uruchomienia tzw. HotSpot na terenie Gminy

Barlinek.

13. Spotkano się z przedstawicielem firmy HaCon w sprawie emisji spalin z

zakładu.

14. Spotkano się z przedstawicielami TV Polonia odnośnie nagrania programu

promocyjnego dotyczącego Nordic Walking.

15. Spotkano się z kierownictwem Rejonu w Pyrzycach  Zarządu Dróg

Wojewódzkich w Koszalinie na temat bieżących spraw dotyczących

eksploatacji dróg wojewódzkich.

16.  Spotkano się w WFOŚiGW w Szczecinie w sprawie dopłaty do odsetek

bankowych pożyczki dla PW-K Płonia Sp. z o. o.  na finansowanie programów

wodno- kanalizacyjnych na terenie Gminy Barlinek.

17.  Odbyło się Walne Zebranie PGK Sp. z o. o. dotyczące planów inwestycyjnych

Spółki.
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18. Spotkano się z przedstawicielami firmy Deloitte w sprawie pomocy w

odzyskaniu podatku VAT od Skarbu Państwa .

19. Spotkano się z grupą inicjatywną  w sprawie powołania przedszkola w

Mostkowie.

20. Zostały podpisane kolejne umowy na finansowanie inwestycji gminnych ze

środków Unii Europejskiej m. in. na wodociąg w Moczydle, ścieżkę rowerową.
21. Spotkano się z Rektorem USB w Gorzowie Wlkp. w  sprawie nawiązania

współpracy z uczelnią.
22. Spotkano się z W-ce Marszałkiem Województwa w sprawie zwiększenia

dofinansowania na modernizacje stadionu, uruchomienie tzw. Białego Orlika

oraz wsparcia od strony zarządu województwa modernizacji Strażnicy OSP.

23. Spotkano się z Marszałkiem Województwa oraz gminami od Barlinka do

Połczyna Zdrój. W trakcie spotkania został podpisany list intencyjny.

Porozumienie ma na celu zwiększenie atrakcyjności turystycznej obszaru oraz

pozyskanie środków na poszerzenie turystyki poszczególnych gmin.

24. Uczestniczono w Święcie Policji w Myśliborzu.

25.  W dniach 17-21 sierpnia 2011r. odbyło się XIX Lato Teatralne.

26. Klub Laser w Barlinku zorganizował turniej w Publicznym Gimnazjum Nr 2

poświęcone pamięci Emanuela Laskera.

27. Odbyły się 40  obchody powstania Rodzinnych Ogrodów Działkowych im.

Jana Kochanowskiego przy ul. Szosowej.

28. Podpisano porozumienie z Powiatową Stacją Sanitarno Epidemiologiczna w

Myśliborzu w sprawie wprowadzenia akcji profilaktycznych mających na celu

ograniczanie zażywania nikotyny i innych używek.


